
ZÁPIS 04/19 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ KOMISE ROZVOJE MĚSTA JILEMNICE 
konané dne 20.05.2019 od 16:30 hod. 

 
Přítomni:  Ing. Aleš Kožnar, Ing. Martin Šnorbert, Ing. Michal Drobník, Petr Gabat, 

Ing. Jana Čechová 
Omluveni: Mgr. Marek Paulů, Ing. Anna Hančová 
Zapisovatel: Ing. Jana Crhová 
 

1 .  D O P O R U Č E N Í  R A D Ě  M Ě S T A  ( Z A S T U P I T E L S T V U  M Ě S T A )  

2 .  P O D M Ě T Y  P R O  M Ě S T S K Ý  Ú Ř A D  

2.1 Žádáme o schůzku s vedením města + dotčenými komisemi ohledně „Areálu služeb“. Na schůzce 

by se projednaly jednotlivé návrhy komisí, jak s areálem naložit, z čehož by následně vyplynulo, jakým 

směrem by se město rádo ubíralo. 

3 .  O S T A T N Í  

3.1. Regulace výstavby na území města Jilemnice 

p. Paulů prověřil doporučení radě 1.1 z minulého jednání komise. Tento návrh není možné do 
územního plánu implementovat. Po vzoru okolních větších měst zvážit možnost vyjádření městského 
architekta. 

Na Odboru životního prostředí je dohodnuto, že zašlou komisi kopie žádostí a projektové dokumentace 
žadatelů o výstavbu na území města Jilemnice. Tím bude zajištěna dřívější informovanost města o 
záměrech. 

Úkol: p. Kožnar prověří jaké pravomoci má městský architekt a jak tuto funkci zřídit. 

3.2. Regulace reklamy na území města Jilemnice 

Regulace reklamy by byla řešena především v centru města a podél hlavních příjezdových komunikací 

do města. Regulace by zahrnula celistvé reklamní plochy, které jsou v některých případech umístěny 

bez povolení. V některých místech tato reklama brání bezpečnému rozhledu na křižovatkách. Jednou 

z možností regulace reklamy by se mohla stát obecně závazná vyhláška. 

Úkol: p. Paulů prověří, co lze obecně závaznou vyhláškou obsáhnout. 

3.3. Návrh na řešení kritického stavu chodníků a absence cyklostezek ve městě 

Na základě schůzky s vedením města bude vytvořen pracovní tým, který by zpracoval vizi zadání. 

Projdou se všechny dostupné materiály, ze kterých by se vycházelo pro ucelení záměru, jehož výstup 



by sloužil jako zadání pro diplomovou práci studentů škol se zaměřením na dopravu. Pracovní tým se 

sejde během příštího týdne. 

Úkol: p. Kožnar osloví některé z vysokých škol s nabídkou tohoto tématu pro zadání prací jejich 

studentům. 

3.4. Areál služeb (bývalé „OSP“) 

Areál je ve výhradním vlastnictví obce a má strategickou polohu blízko centra a další občanské 

vybavenosti. Areál není využit celý a jeho prostory chátrají. Jak dále naložit s tímto územím, by bylo 

vhodné probrat na schůzce se zástupci města + dalšími dotčenými komisemi.  Stanovil by se směr, 

jakým chce město jít a určila se komise, která by se areálem dále zabývala.  

Prověřit možnost nabídnout alternativní prostory pro současné nájemníky.  

 

Další schůze komise rozvoje města se uskuteční 24. 06. 2019 v 16.30 hod. v zasedací 

místnosti radnice. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Datum vyhotovení zápisu: 27. 05. 2019 

Zapisovatel: Ing. Jana Crhová      Předseda: Ing. Aleš Kožnar 

 

Podpis:        Podpis: 


